

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 21 (2016-2017)
家長通告第 21 號 (2016 至 2017 年度)

【Christmas Worship and Party】
【聖誕崇拜及聯歡會】

2 December 2016


Dear Parent,

The school is holding a Christmas worship and party on 22 December, 2016. The school day will start at 08:05 and end at 12:00 on that day.

Time	Items (Venues)
08:05 – 08:50	Morning Assembly and Class Affairs (Classroom): Deliver books purchased in Eslite
08:50 – 10:00	Christmas Worship (Hall)
10:00 – 10:30	Recess
10:30 – 12:00	Party (Classroom)

Please fill in the reply slip below to show your acknowledgement of the arrangements and hand it in to the class teacher on 5 December, 2016.

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

敬啟者：

本校將於二零一六年十二月二十二日舉行聖誕崇拜及聯歡會。當天上課時間為上午八時零五分，放學時間為正午十二時。

時間	項目 (地點)
08:05 – 08:50	早會及班主任時間 (課室): 派發於誠品書店購買的書籍
08:50 – 10:00	聖誕崇拜 (禮堂)
10:00 – 10:30	小息
10:30 – 12:00	聯歡會 (課室)

貴家長知悉聖誕崇拜及聯歡會之安排後，請填妥以下之回條，囑 貴子弟於十二月五日交回班主任，以便辦理為荷。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零一六年十二月二日

【 Reply Slip 回條 】

Please hand in the reply slip to your class teacher on 5 December 2016 (Monday).

請於二零一六年十二月五日(星期一)將此回條交回有關班主任。班主任收集全班後交校務處備案。

Dear Principal,

Having received School Circular No.21 , I understand the details about the 【Christmas Worship and Party】.

敬覆者：頃接家長通告第 21 號，藉悉 貴校【聖誕崇拜及聯歡會】事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名	_____
Class	班別	_____
Class Number	學號	_____
Name of Parent	家長姓名	_____
Signature of Parent	家長簽名	_____
Date	日期	_____